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2009Z14927
Vragen van het lid Leijten (SP)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het sluiten van zorghuizen in de
gemeente Groningen. (Ingezonden
20 augustus 2009)

1
Wat is uw reactie op de artikelen
«Helfttehuizen sluit de deur. «Ze
zeiden dat ik hier de rest van mijn
leven kon blijven» en «Helft van
tehuizen in Stad verdwijnt». Zorg niet
meerte betalens?1

Erkent u dat het gedwongen
verhuizen van bewoners een gevolg
is van de zorgzwaartepakketten en
het lage wooncomponent in de
pakketten in de Verpleging &
Verzorging 1, 2 en 3? Zo neen, wat is
dan de oorzaak van de sluiting? Zo ja,
wat gaat u hieraan doen?

3
Welk alternatief heeft een
zorginstelling als woonlasten hoger
zijn dan het wooncomponent dan
(uiteindelijk) de locatie sluiten? Kunt
u uw antwoord toelichten?

4
Erkent u dat de liberalisering van de
kapitaalslasten per 1 januari 2010 zal
gaan leiden tot meerdere sluitingen
van verzorgingshuizen? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, wat gaat u
hieraan doen?

Erkent u dat voor beschermd wonen
voor redelijk zelfstandige ouderen,
die dus een Zorgzwaartepakket 1, 2 of
3, geindiceerd krijgen, wachtlijsten
zullen ontstaan in verband met de
moeilijke exploitatie van deze ZZP's?
Kunt u uw antwoord toelichten?

6
Bent u van mening dat dit een vorm
van risicoselectie is, waarover de
Kamer heeft geoordeeld dat het
ongewenst is?2 Zo nee, hoe noemt u
de sluiting vanwege de pakketten
dan? Zo ja, wat gaat u doen om de
Kamermotie uit te voeren?

7
Hoe verhoudt de te krappe
financiering van het wooncomponent
in de genoemde ZZP's zich tot de
gewenste keuzevrijheid door de
invoering van de ZZP's? Kunt u uw
antwoord toelichten?

8
Kunt u uitleggen hoe de bewoners
van de Neboflat in Groningen beter
hadden kunnen kiezen?

Bent u bereid het wooncomponent te
herzien? Zo ja, hoe gaat u dat doen?
Zo nee, waarom niet?

10
Heeft u signalen dat er ook in andere
ZZP's (gehandicaptenzorg/GGZ)
problemen zijn met het

wooncomponent? Kunt u die signalen
met de Kamer delen?

11
Bent u bereid te volgen of de
bewoners en het personeel van de
Neboflat een alternatief krijgen per
1 januari 2011? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, wilt u daarover de Kamer
informeren?

1 Dagblad van het Noorden, 14 augustus
2009.
2 Kamerstuk24 170, nr. 90.
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